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A Úvod, podklady a průběh hodnocení 

Závěrečné shrnutí vychází z Návrhu hodnotící zprávy pro hodnocení doktorského studijního programu Německá 

filologie, který zpracoval doc. Mgr. Martin Veselý, Ph.D. jako předseda pracovní skupiny. Jednání pracovní skupiny 

proběhlo online dne 8. února 2024. V diskusi byla přítomnými členy zhodnocena Vlastní hodnotící zpráva studijního 

programu Německá filologie, kterou předložila stávající garantka prof. Renata Cornejo. Z jednání se ze závažných 

osobních důvodů omluvila prof. Renata Cornejo, z pracovních pak doc. Jakub Jinek, který však zaslal písemné 

posouzení obou hodnocených studijních programů. Vzniklý zápis se pak stal podkladem pro Návrh hodnotící 

zprávy pro hodnocení bakalářského studijního programu/oboru. 

 
B Závěry, shrnutí výsledků, hodnocení 
 

Doktorský studijní program Německá filologie patří k mladým studijním programům Katedry germanistiky, poprvé 

byl akreditován na konci roku 2019, v současnosti ještě nemá absolventy. Předcházel mu doktorský studijní obor 

Německá literatura (akreditován v roce 2016), který v průběhu jeho existence úspěšně absolvovali dva studenti. 

Ačkoliv se stále zhoršují podmínky výuky němčiny obecně, zůstává germanistika na UJEP strategickým oborem, a 

to jak z hlediska regionálních specifik, tak i z důvodu udržení živého kontaktu s širokou tradicí vzdělanosti na našem 

území a v Evropě. Stávající program byl hodnocen pozitivně, vědecké výkony akademických pracovníků 

podílejících se na studijním programu i úspěšnost při získávání externích projektů jsou více než uspokojivé. Naopak 
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jako nevyvážené byly hodnoceny výstupy studentů. Nelehkou záležitostí bude získávání uchazečů o studium, kdy 

se nelze spolehnout na vlastní absolventy a bude potřeba se zaměřit na uchazeče ať už z jiných univerzit u nás 

nebo ze zahraničí (např. formou cotutelle). 

 

C Návrhy opatření a doporučení 

Pracovní skupina nevznesla zásadní připomínky k realizovanému studijnímu programu. Doporučila zaměřit 
pozornost při získávání uchazečů o studium mimo vlastní katedru (možný počet studentů však bude záviset i na 
schválené podobě reformy doktorského studia) a na výstupy studentů doktorského studia. 
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